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*****Úvodní slovo starostky***** 
Vážení spoluobčané, 
ráda bych se vrátila k  reportáži, kterou se 
mnou a s paní starostkou Vyhnálkovou 
natočila v únoru tohoto roku Česká televize a 
která se týkala velkého nárůstu obyvatel 
v posledních letech, jak u nás v Litvínovicích, 
tak na Srubci. Bohužel zestručněním 
reportáže došlo k tomu, že hned v úvodu 
redaktor řekl, že v Litvínovicích a na Srubci 
je stop stav výstavbě. Samozřejmě, že jsem 
nic takového neřekla, stejně jako kolegyně ze 
Srubce. Územní plán je stále platný a podle 
něj se také staví. Stavební uzávěra se musí 
řídit Stavebním zákonem, má svá pravidla a 
nelze ji jen tak vyhlásit. Nicméně to 
neznamená, že jsem s podobou ÚP spokojena 
a jak slyším názor veřejnosti, rozhodně 
nejsem sama. Jak se ukazuje, náš ÚP má více 
povahu politickou, než ekonomickou. 
Nemůžeme pořád slepě uspokojovat 
požadavky vlastníků pozemků, či investorů. 
Obec je ze zákona povinna a zodpovědná 
nejen za schvalování programu rozvoje svého 
území, ale i tento rozvoj sledovat a 
kontrolovat. V minulém volebním období 
bylo schváleno zadání nové ÚPD, ve které 
jsme kromě jiného požadovali redukci 
zástavby rodinnými domy. Je to velice 
nepopulární opatření, nicméně nejen průzkum 
a rozbory ukazují toto jako nezbytné  -  
předkládá nám to samotný denní 
život...……A právě při tvorbě ÚPD nastává 
střet různorodých zájmů při uspořádání a 
využití území a to mezi vlastníky pozemků, 
podnikatelskými subjekty a obcí.  Enormní 
nárůst obyvatel rozhodně neudělal z našich 
osad obec bohatou. Naopak, masivní 

výstavbou dochází ke zhoršení v mnoha 
oblastech našeho života. Nejen v rámci 
životního prostředí, kdy vzniká zástavba tam, 
kde byla volná příroda, ale velmi 
problematická je už v dnešní době nadměrná 
doprava v obci, která probíhá stále na 
komunikaci III.tř. Doslova šokující je výstup 
ze statistiky světelných radarů, kterou 
uveřejníme v příštím vydání. 
S argumentem, čím více obyvatel, tím více 
bude obec bohatnout, nemohu jednoznačně 
souhlasit. Jak uvidíte níže, průměrný daňový 
výnos na jednoho obyvatele se nijak výrazně 
nezvyšuje, ve výdajích dnes vyskakují 
položky, které zde dříve nebyly, nebo byly 
minimální. A protože jsem zvyklá svá tvrzení 
dokládat, i toto níže upřesňuji v tabulce.  Zde 
je uveden počet obyvatel od roku 1998 až do 
současnosti, daňové příjmy v jednotlivých 
letech a zároveň kolik Kč z daní vycházelo na 
jednoho obyvatele. Také uvádím finanční 
náklady v položkách, které se nejvíce zvýšily, 
a to jak celkově, tak opět v přepočtu na 
jednoho obyvatele. Zároveň je třeba si 
uvědomit hodnotu 1 Kč v roce 1998 a dnes, 
jaké byly v té době platy a co se za to dalo 
v té době koupit. Ráda bych uvedla, že nárůst 
infrastrukturního majetku, o který je potřeba 
se starat ( místní komunikace, vodovod, 
kanalizace – splašková, dešťová, s ní spojené 
vpustě, veřejné osvětlení), se za toto období 
do dnešní doby více jak ztrojnásobil. Přestože 
neustále rozšiřujeme prostory mateřských 
škol a tím i navyšujeme jejich kapacitu, stále 
nejsme schopni uspokojit všechny požadavky. 
Stejná situace se nyní ukazuje u  kapacity 



2 
 

školy, na kterou se vážou i požadavky 
umístění dětí ve školní družině – ty můžeme 
dnes zabezpečit pouze do 3. tř. Poslední 2 
roky stojí dokonce rodiče frontu, aby mohli 
zapsat své dítě do 1.třídy.   Nárůst dětí a žáků 
do těchto zařízení má pak návazně vliv na 

kapacitu školní kuchyně, která dnes vaří více 
než 120 jídel denně.  Hygienické i prostorové 
podmínky již dávno nevyhovovaly a proto 
jsme museli v loňském roce tuto situaci řešit 
její kompletní rekonstrukcí, včetně vybavení 
novými spotřebiči. 

 
Příjmy  1998 1999 2000 2001 2002 2003 2004 
Daňové příjmy 6 309 000 7 152 000 6 695 000 5 914 000 8 199 000 9 133 000 12 671 000 
prům. na 1 obyv. 6 334,3 7 053,3 6 262,9 5 054,7 6 174,0 6 303,0 8 244,0 
počet obyvatel 996 1 014 1 069 1 170 1 328 1 449 1 537 

 

       
 2005 2006 2007 2008 2009 2010 2011 

Daňové příjmy 16 078 000 12 916 000 15 722 000 19 357 000 13 794 000 18 614 000 18 508 000 
prům. na 1 obyv. 9 587,4 7 276,6 8 353,9 9 688,2 6 581,1 8 538,5 8 303,3 
počet obyvatel 1 677 1 775 1 882 1 998 2 096 2 180 2 229 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Proč došlo k pokácení 4 topolů v Mokrém 
 

V březnu byly na pozemku parc. č. 938/1 u 
rybníčku v Mokrém pokáceny 4 topoly. O 
povolení výjimečného kácení dřevin rostoucích 
mimo les požádala SÚS Jihočeského kraje, jako 
organizace s právem hospodařit s majetkem 
kraje, na podnět obecního úřadu. Jednalo se o 
topoly kanadské, tedy rychle rostoucí křížence, 
které byly hojně vysazovány v 50. letech 
minulého století. Výhoda rychlého růstu je 
hlavně z hlediska hospodářského významu 
druhu, jelikož je možné jej těžit už mezi 20 až 
40 lety věku. Při vyšším věku se tyto stromy 
lámou a opadávají jim větve. Stromy u rybníčku 
byly staré okolo 60 let. Obecní úřad konzultoval 
možnost odstranění stromů s Agenturou 
ochrany přírody a krajiny a Odborem životního 
prostředí MM České Budějovice. Tyto orgány 
potvrdily, že popsané riziko kolize se s věkem 
stromů zhoršuje a že v praxi se z 
bezpečnostních důvodů preventivně kácejí 
stromy starší 30 let. Zvlášť po incidentu před 
několika lety, kdy se zlomily tři topoly 
kanadské u SKP v Českých Budějovicích při 
běžném větru. Navíc stromy úplně zdravé. To  
 

 

byl také důvod, proč jsme vydali rozhodnutí 
k jejich pokácení. Je jistě pro mnohé obtížné 
zvyknout si, že tato dominanta zmizela, ale je 
třeba si uvědomit, že v bezprostřední blízkosti 
těchto stromů vede chodník a silnice. Dále 
bychom chtěli upozornit, že řady kanadských 
topolů jsou prvky, které se v naší krajině 
objevují právě posledních 40 až 50 let a nejsou 
proto původní. Uprázdněné místo chceme 
zaplnit výsadbou, která by byla v tradičním 
duchu a dále od komunikace na pozemku obce. 
Budeme proto rádi, když se s námi podělíte o 
své návrhy, jaké druhy stromů by se Vám tu 
líbily. 
Se SÚS bylo dohodnuto, že nám přenechají 
dřevo z jednoho kmene a z něj se v současnosti 
tvoří sochy vodníka, žáby  a zvoničky, které 
budou umístěny na břehu rybníčku jako 
památka poražených stromů. Okolí rybníčku je 
frekventované, pohybují se zde děti a v zájmu 
jejich bezpečnosti věříme, že pochopíte důvody, 
které nás vedly k pokácení stromů a že se 
sžijete s novou podobou okolí rybníčku.  
 

Alena Nováková – starostka

Výdaje  : 1998 2011 

Komunální odpady  212 000 2 270 000 
na 1 obyvatele  212,90 1 018,40 

Veřejná zeleň  46 000 363 000 
na 1 obyvatele  64,20 162,90 

Základní škola  576 000 6 099 000 
na 1 obyvatele 578,30 2 736,20 
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Na 8. zasedání dne 19. 12. 2011 zastupitelé mj. schválili :  
� Změnu rozpočtu č. 3/2011 
� Pravidla rozpočtového provizoria do doby, než bude schválen rozpočet na rok 2012   
� Směrnici č. 15 o odepisování majetku obce   
� Odpisový plán Příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Š. Dvory 
� Provedení inventury majetku obce dle vnitřní směrnice č.5 o provedení inventarizace. 
� Ceny vodného a stočného pro rok 2012 dle vypočtené kalkulace ČEVAKu a.s.: 

              Vodné  : 36,27 včetně DPH, Stočné :  28,56  včetně DPH, Pevná složka : 616,-  včetně DPH 
� Uzavření smlouvy na zajištění zimní údržby v obci s fa. M2B s.r.o, 
� Podání žádosti o bezúplatný převod pozemků od Pozemkového fondu ČR do vlastnictví obce 

Litvínovice s jejich specifikací. 
� Zveřejnit záměr prodeje obchodu v Šindlových Dvorech s tím, že zájemci uvedou záměr využití 

objektu a nabídkovou cenu za objekt. 
� Zveřejnit záměr pronájmu pohostinství v Litvínovicích od 1.1.2013 
� Finanční příspěvky  

Na 9. zasedání dne 7. 3. 2012 zastupitelé mj. schválili :  
� Rozpočet na rok 2012 
� Smlouvu s Dopravním podnikem Č. Budějovice a.s. o veřejných službách v dopravě 2012 
� Zařazení území obce do MAS Blanský les – Netolicko o.p.s.a Strategický plán Leader 2007 – 

2013 
� Aktualizaci „Programu obnovy venkova“  
� Zadání projektové dokumentace k investiční akci „Komunikace Mokré, naproti kravínu“ 
� Zveřejnění záměru obce pronajmout nebytové prostory v objektu č.p. 17 v Mokrém (obchod) 
� Zřízení zásahové jednotky sboru dobrovolných hasičů obce (JSDHO) Šindlovy Dvory 

 (Celá znění schválených Usnesení zastupitelstva obce jsou zveřejňována na www. litvinovice.cz - lišta obec – 
samospráva,  usnesení ZO. 
*************************************************** *************************************** 

Letiště České Budějovice – co je u nás nového? 
Jako blesk 
z čistého nebe 
přišla na začátku 
tohoto roku 
zpráva Evropské 

komise, že navzdory schválenému projektu 
nedoporučuje financování Letiště České 
Budějovice z evropských dotací. Počáteční 
roztrpčení rychle vystřídalo akční jednání vedení 
letiště a jasné rozhodnutí dozorčí rady společnosti 
Jihočeské letiště České Budějovice vybudovat 
mezinárodní letecký přístav i bez podpory 
z evropských strukturálních fondů. Předseda 
dozorčí rady společnosti a jihočeský hejtman Jiří 
Zimola potvrdil vůli pokračovat v budování letiště 
s tím, že kraj je připraven případně hradit ze 
svých prostředků některé dílčí kroky modernizace 
letiště. Tyto kroky spočívají v jednoznačném 
zájmu Jihočeského kraje, coby vlastníka pozemků 
a budov na letišti, pokračovat v procesu 
modernizace letiště a dovést toto letiště do statutu 
mezinárodního veřejného letiště. Dozorčí rada 
uložila představenstvu společnosti zpracovat 
odbornou analýzu, na základě které bude zřejmé, 
jaké kroky v tom procesu jsou nezbytné, jaké jsou 
méně zbytné a jaké jsou podružné. Vedení letiště 
okamžitě zahájilo jednání s projektantem a 
Úřadem pro civilní letectví o možnostech 

redukovat současný projekt a přesto vybudovat 
letiště tak, aby mohl být co nejdříve zahájen 
veřejný mezinárodní provoz. První předběžné 
analýzy ukazují, že je schůdná varianta využití 
některé ze stávajících budov, jež by po 
rekonstrukci mohla sloužit jako prozatímní 
terminál, který by nicméně splňoval veškeré 
požadavky na odbavení. Modernizace letiště se 
naopak neobejde bez navigačního a světelného 
vybavení, stejně jako je nutná částečná úprava 
stojánky pro velká letadla. Z bezpečnostních 
důvodů, které ovlivňují i licenční řízení, je třeba 
oplotit areál a zajistit bezpečný vstup na letiště. V 
průběhu měsíce dubna by upravený projekt letiště 
mohl mít jasnější obrysy a konkrétní podobu by 
mohla mít i jeho finanční náročnost. „S původním 
termínem dokončení modernizace letiště zatím 
nechceme hýbat. Byl bych rád, abychom naplnili 
původní cíl a v roce 2015 byl zahájen pravidelný 
provoz,“ řekl ředitel Letiště České Budějovice 
Ladislav Ondřich. Souběžně s hledáním 
úspornější varianty dostavby letiště zahájil 
Jihočeský kraj proces vyhledávání strategického 
partnera, který by se na realizaci tohoto projektu 
mohl podílet. Dlužno dodat, že provoz letiště se 
přes nepřízeň evropských úředníků nezastavil, 
letadla si cestu na jih Čech nacházejí i navzdory 
mrazivému počasí. Ohlédneme-li se za uplynulým 

     Z    j e d n á n í     z a s t u p i t e l s t v a    o b c e     L I t v í n o v i c e 
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rokem, pak podle statistických údajů, které máme 
k dispozici, Letiště České Budějovice 
zaznamenalo více jak 8 300 vzletů a přistání. 
Statistiky také dokazují stále stoupající zájem 
zahraničních klientů. Na Letišti České Budějovice 
přistálo v roce 2011 v průměru jedno letadlo ze 
zahraničí denně a to rozhodně není málo. Počítat 
mezi ně můžeme dovolenkové lety za sluncem, 
obchodní lety významných jihočeských firem, 
sportovní lety milovníků létání, dopravu malého 
nákladu či přílet lichtenštejnské fotbalové 
reprezentace do Českých Budějovic. Zájem ze 
zahraničí ale hlavně podpora a víra Jihočechů 
zavazují, abychom v našem úsilí vybudovat 
mezinárodní letiště vytrvali.  V roce 2005 
společně založily Jihočeský kraj a Statutární 

město České Budějovice společnost Jihočeské 
letiště České Budějovice a.s., s cílem vybudovat v 
bývalém vojenském areálu mezinárodní 
regionální letiště. Letiště České Budějovice je 
držitelem licence pro neveřejný mezinárodní 
provoz, která umožňuje přijímat a odbavovat 
středně velká letadla, stávající vybavení 
radiolokačními a radiotechnickými prostředky je 
dostačující jen pro lety za viditelnosti ve dne. 
Díky důkladné rekonstrukci a modernizaci areálu 
by se Letiště České Budějovice mělo stát 
standardním, přiměřeně velkým regionálním 
leteckým přístavem, který bude schopen odbavit 
deset středně velkých letadel typu Airbus 320, 
nebo Boeing 737 denně. Jižní Čechy přiblíží světu 
a Jihočeši odtud budou moci létat na dovolenou. 

Martina Vodičková 
tisková mluvčí Letiště České Budějovice 

 

*************************************************** **************************** 

Zpráva o stavu veřejného pořádku za rok 2011 na území obvodu oddělení  
policie Boršov nad Vltavou  

Na území našeho obvodu došlo, dle písemného 
sdělení obvodního odd. policie Boršov, v uplynulém 
roce ke snížení trestné činnosti a zároveň ke zvýšení 
objasněnosti trestné činnosti. Převažují trestné činy 
majetkového charakteru, především vloupání do 
chat, chalup a rodinných domků, vloupání a krádeží 
věcí z osobních automobilů, krádeže motorových 
vozidel a krádeže věcí odložených na volném 
prostranství.   
Celkový počet trestných činů v roce 2011 byl 225, 
což je ve srovnání s rokem 2010 o 10 trestných činů 
méně. V uplynulém roce se podařilo z tohoto počtu 
objasnit 99 trestných činů, což je 44%.  
Co se týká problematiky narušování veřejného 
pořádku lze konstatovat, že v roce 2011 nedošlo 
k žádnému závažnému narušení veřejného pořádku 
ani mimořádné události.   
Chtěli bychom také upozornit občany, aby si 
důsledně zabezpečovali své nemovitosti. V loňském 
roce totiž došlo k případům, kdy pachatelé vstoupili 
na pozemky rodinných domů i do samotných 
nemovitostí, kde odcizili odložené věci. Přitom 
nepoužili násilí, jelikož objekty nebyly nijak 
zajištěny.  V případě vyrušení majitelem pak 
vystupovali s různými smyšlenými historkami. Proto 
apelujeme na občany, aby předcházeli možné trestné 
činnosti tím, že budou chránit více svůj majetek 
(zamykat vchodové dveře, garáže a vstupy na 
oplocené pozemky).  
V zamezení trestné činnosti je také důležité, aby si 
občané všímali svého okolí a v případě podezření, 
že dochází k porušování zákona, toto oznámili na 
linku 158. V případě zjištění osoby pachatele volejte 
na č.tel. 974226710, 387250463 nebo 158. 
Lhostejnost a nevšímavost jen napomáhá 
pachatelům v jejich trestné činnosti.  

Ze zprávy Policie ČR, obv. odd. Boršov nad Vltavou 
zpracovala : Majerová Jana

 

V současné době se ve všech 
částech obce hromadí případy 
krádeží věcí, a to právě  přímo ze 
zahrad, zaparkovaných aut na 
soukromých oplocených pozemcích 
nebo přímo z rodinných domů. 
Dochází i ke krádežím dešťových 
svodů z nemovitostí. Proto by 
policii při vyšetřování pomohl 
jakýkoliv postřeh občanů, který by 
vedl k odhalení pachatele.  
Pokud budete mít sebemenší 
podezření, že se ve Vašem okolí 
děje něco nezákonného, ihned 
prosím volejte policii (158 nebo 
974226710, 387250463), přitom je 
důležité si zapamatovat co nejvíce 
podrobností – podobu podezřelého 
či dopravní prostředek (zapsat 
SPZ) -  které jsou důležité pro 
identifikaci.  
Tím, že nebudete nevšímaví možná 
předejdete tomu, aby zloděj 
jednoho dne navštívil i Vás.  

 
Děkujeme všem za pomoc 

 OÚ Litvínovice 
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Díky zodpovědným občanům ušetřila naše obec  
životnímu prostředí řadu surovin 

Naše obec už několik let poskytuje občanům možnost třídit vysloužilé malé 
elektrospotřebiče prostřednictvím tzv. E-BOXu. Nyní můžeme přesně vyčíslit, kolik 
elektrické energie, ropy, uhlí, primárních surovin a vody jsme díky tomu ušetřili životnímu 
prostředí, stejně jako o kolik jsme snížili produkci skleníkových plynů nebo nebezpečného 
odpadu. Informace nám poskytla nezisková společnost ASEKOL, která pro nás zajišťuje 
sběr a recyklaci občany tříděných elektrozařízení.   
Zpětný odběr a recyklace jedné televize uspoří tolik energie, kolik spotřebuje žárovka za čtyři měsíce 
nepřetržitého svícení, spotřebu ropy osobního automobilu za 22 km jízdy nebo zabrání vzniku odpadní 
vody z deseti sprchování. Tato zjištění přinesla analýza dopadu sběru a recyklace televizí a monitorů na 
životní prostředí, jejíž zpracování iniciovala společnost ASEKOL. Výsledek studie jednoznačně prokázal, 
že zpětný odběr elektrozařízení je pro životní prostředí přínosný. 
Pro každou skupinu elektroodpadu byly vyčísleny dopady na životní prostředí. Výsledky studie byly 
prezentovány jako spotřeba energie, surovin, emise do ovzduší, vody a produkce odpadu.  
„Z Certifikátu Environmentálního vyúčtování“ společnosti ASEKOL, který naše obec obdržela jako 
přínos zpětného odběru a recyklace vysloužilých elektrospotřebičů pro životní prostředí vyplývá, že 
občané naší obce v loňském roce vytřídili jen prostřednictvím E-BOXu (umístěn na OÚ) 23 kg ostatních 
drobných elektrozařízení. Tím jsme uspořili 0,56 MWh elektřiny, 39,62 litrů ropy, 2,13 m3 vody. Navíc 
jsme snížili emise skleníkových plynů o 0,1 tun CO2 ekv. a produkci nebezpečných odpadů o 0,44 tun. 
Když si uvědomíme, že například osobní automobil vyprodukuje za rok provozu 2 tuny skleníkových 
plynů a jedna čtyřčlenná domácnost průměrně ročně spotřebuje 2,2 MWh elektrické energie, jsou to 
impozantní čísla a dokazují, že i recyklace ostatních drobných starých spotřebičů, má přínos pro životní 
prostředí. Dík si tedy zaslouží všichni, kteří elektroodpad nevyhazují do popelnice nebo dokonce do 
přírody, ale nosí jej do E-BOXu.    

Z výsledků zaslané studie spol. ASEKOL zpracovala : J. Majerová 
°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

Vyřizování občanských průkazů od 1. 1. 2012 
 Od 1. ledna 2012 dochází ke změnám v agendě občanských průkazů (dále jen OP).  Místem podání 
žádosti o OP budou pouze úřady obcí s rozšířenou působností a od tohoto data se vydávají nové typy 
občanských průkazů. 
 

Nový typ e-OP 
Nový typ občanského průkazu se vydává od 1. 
ledna 2012 a občan si bude moci zvolit, zda 
bude chtít základní typ OP se strojově čitelnými 
údaji, nebo občanský průkaz s kontaktním 
elektronickým čipem, který bude zpoplatněn 
částkou 500,- Kč. Do čipu lze nahrát 
elektronický podpis, příp. další údaje, pokud tak 
stanoví zvláštní právní předpis. 
U základního typu dokladu není poplatek 
stanoven (výjimkou jsou ztráty, odcizení, 
poškození apod., zde je poplatek 100,- Kč).  
Zásadní změna bude v podání žádosti o vydání 
OP, kdy občan již nebude vyplňovat žádost a 
předkládat fotografii, ale bude fotografován  
 úředníkem přímo na místě (stejné jako u 
cestovních pasů) a místem podání budou pouze 
úřady s rozšířenou působností, nikoli matrika, 
jak tomu bylo dosud. Stejně tak převzít 
vyhotovený doklad si bude moci občan pouze 
na úřadě s rozšířenou působností, který si určí 
při pořízení žádosti. U občanů imobilních bude  

žádost o OP i předání OP zajištěno 
prostřednictvím mobilního pracoviště přímo 
doma, popř. v sociálním zařízení apod.  
V novém typu občanského průkazu se nebude 
již uvádět tzv. nepovinné údaje, jakými ve 
stávajících OP jsou  jména a příjmení, rodné 
čísla dětí, manžela/ky, tituly a vědecké 
hodnosti. Občan si bude moci od ledna také 
zvolit, zda bude chtít mít v občanském průkazu 
uveden osobní stav, tento údaj bude možné na 
základě žádosti občana vynechat.  
 

OP pro děti do 15 let 
Novinkou od ledna 2012 bude možnost výdeje 
občanských průkazů i pro děti do 15 let, 
s platností na 5 let. Za tento typ dokladu zaplatí 
občan 50,-- Kč. V tomto případě se jedná pouze 
o možnost (i nadále platí povinnost vlastnit 
občanský průkaz od 15 let věku). Občanský 
průkaz pro děti do 15 let, bude dětem mimo jiné  
sloužit i jako doklad pro cestování po státech 
EU, protože od června 2012 nebude možné, aby 
dítě cestovalo bez vlastního cestovního 
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dokladu. Zápis dítěte v cestovním dokladu 
rodičů bude pro cesty do zahraničí 
nedostačující. 
Při vydání prvního OP (v 15 letech) přitom 
platí, že se žádá nejdříve v den dovršení 15 let 
věku a nejpozději do 30 dnů po dovršení této 
věkové hranice. Pokud by totiž byla žádost 

podána v předstihu (před dovršením 15 let), 
jednalo by se o vydání OP občanu mladšímu 15 
let. Pak by platnost OP byla pouze 5 let a 
žadatel by musel také uhradit správní poplatek 
50,- Kč. 
Dosavadní občanské průkazy platí po dobu 
v nich uvedenou.   

 

Chystáte se na převzetí nového OP ? Rozmyslete si osobní bezpečnostní kód (BOK).  
Bezpečnostní osobní kód je kombinací nejméně 4 a maximálně 10 číslic (obdoba PINu). BOK si zvolí 
občan při převzetí OP, bez zadání BOK nelze OP předat. KÓD slouží k autentizaci při elektronické 
identifikaci držitele OP při komunikaci s informačními systémy veřejné správy (ISVS). Občan by si 
měl zvolit takové číslo, které si bude dobře pamatovat, protože po třetím chybném po sobě jdoucím 
zadání BOK se další možnost el. identifikace zablokuje. Odblokování provede na žádost držitele OP 
neprodleně kterýkoliv obecní úřad obce s rozšířenou působností za správní poplatek 100,- Kč. Je-li 
OP vydáván dětem mladším 15 let, zvolí BOK zákonný zástupce. 
K vyřízení občanských průkazů, řidičských průkazů a cestovních dokladů je možno se objednat 
elektronicky na konkrétní den a hodinu na adrese www.c-budejovice.cz – elektronická obsluha občana. 

OÚ Litvínovice – Majerová Jana 

*************************************************** *************************** 
……..………………………….K evidenci psů :..………………………………….  

Všechny změny v poplatkové povinnosti je 
poplatník povinen ohlásit správci místních poplatků 
(OÚ Litvínovice) – zánik poplatkové povinnosti, 
např. úhyn psa, zaběhnutí, apod., začátek držení 
nového psa atd.  V případě, že poplatník přišel o 
pejska a  následně v průběhu roku si pořídí psa 
nového, vždy se zákonitě jedná o změnu 
ohlašovacích údajů  -  v držení psa může dojít ke 
změně rasy, barvy a pohlaví, zcela jistě však bude 
jiný údaj u stáří psa, příp. budou jiné rozlišovací 
znaky – tetování, čipování apod. Aktualizované 
informace jsou důležité a držitelé psů si mnohdy 
neuvědomují, že hlášení změn je v jejich zájmu. 
Pokud poplatník změny v držení psa neohlásí, obec 
nemůže mít ucelený přehled v případě ztracených a 
nalezených psů (např. majitel za dobu držení 3x psa 

vyměnil, změnu neohlásil, má stále původní 
známku, ale již dávno drží jiné plemeno). Nejhorší 
variantou je, pokud zaběhnutý pes není označen ani 
známkou. Pokud se psa nepodaří z evidence psů OÚ 
takto vyhledat a vrátit majiteli, nezbývá, než ho 
umístit do zařízení pro nalezené psy. Pak ale majitel 
musí počítat s nemalými finančními náklady.  
Ohlašovací povinnost přitom vychází z OZV obce č. 
3/2003 o místním poplatku ze psů. Znovu tedy 
apelujeme na majitele psů, aby plnili tuto svojí 
povinnost a nahlásili jak samotné držení psa, tak 
také jakékoliv změny. Předejdete tak možným 
problémům. Obec může provádět vyhledávací 
činnost na základě zákona č. 280/2009 Sb., Daňový 
řád, a tam, kde je podezření na držení psa bez 
ohlášení, toho bude využívat.  

Děkujeme – OU Litvínovice – Majerová Jana 

*********************************************************************** 
…………………………..Čistota veřejných prostranství :……………………….. 

Závažnou problematiku v souvislosti se 
znečišťováním veřejných prostranství se poslední 
dobou stává také z velké části  přístup některých 
nezodpovědných „pejskařů“, kteří  po svém psu 
nedokáží uklidit.  Nejen, že tím znečišťují veřejně 
přístupná místa, na která mají právo vstupovat 
všichni občané, ale navíc mohou způsobit 
prostřednictvím svého psa nemalé zdravotní 
problémy jiným, kteří tyto veřejné prostory chtějí 
užívat bez jakéhokoliv rizika. A riziko, že si výkaly 
psů, ale i koček nevědomky donesete až domů, např. 
na podrážkách obuvi či jiným způsobem, je velká. 
Výkaly zvířat totiž mohou být, a to zejména pro děti, 
nebezpečné svými choroboplodnými zárodky.  Proto 
je velmi nezodpovědné, když jsou psí exkrementy 
ponechány majitelem psa na volném veřejném 

prostranství, mnohdy dokonce bezostyšně i na 
chodníku.  Velkým problémem je také kočičí trus. 
Kočky se pohybují volně, proto je těžké zabránit 
jejich vyprazdňování doslovně kdekoliv.  A právě o 
závažnosti onemocnění, zřejmě z kočičího trusu, se 
nedávno přesvědčili i v Litvínovicích rodiče dítěte, 
navštěvujícího místní mateřskou školu.   
Pokud majitel psa neuklidí exkrementy po svém psu, 
může být jeho jednání kvalifikováno jako přestupek 
proti veřejnému pořádku podle § 47 odst. 1 písm. d) 
zákona č. 200/1990 Sb., O přestupcích. 
Samozřejmostí pro majitele psů by mělo být po 
svém psu uklidit to, co při procházce na veřejném 
prostranství zanechal. Na OÚ obdrží každý pejskař, 
který o to má zájem, i v průběhu roku bezplatně  
sáčky na psí exkrementy.

OÚ Litvínovice – Majerová Jana 
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Parkování na chodnících - v poslední době se v obci velmi rozmohl nešvar řidičů parkovat svá vozidla 
na chodníku. A že CHODNÍK NENÍ KOMUNIKACE, to by snad měl vědět každý držitel řidičského 
oprávnění. Chodník je určen pro chodce (od toho to slovo asi je odvozeno) a tak je také stavebně 
konstruován. Pakliže tedy pomineme stránku toho, že chodník trpí nadměrným zatěžováním a poškozuje se a 
také to, že je bezohledným chováním některých řidičů zamezováno užívání chodníku pro účely, ke kterým 
má být užíván (chodci musí z chodníku vstoupit do silnice a vozidlo obejít !), řidič porušuje dopravní 
předpisy a tím se dopouští přestupku !  Upozorňujeme, že obec takové porušování předpisů nebude nadále 
přehlížet a tyto přestupky bude řešit ve spolupráci s dopravní policií.  Rádi bychom však věřili tomu, že 
řidiči sami v sobě najdou zodpovědnost a napříště budou parkovat svá vozidla v souladu s dopravními 
předpisy.  

Děkujeme  - Obecní úřad Litvínovice 
°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 
…………………………………………………ODPADY……………………………………………………. 

Senát projednává návrh, kterým se změní zákon č. 
565/1990 Sb., O místních poplatcích a měl by 
vstoupit v platnost pravděpodobně v průběhu 
letošního roku. Do připravované novely se dostane 
mnoho změn – např. povinnost platit místní poplatek 
za komunální odpad (KO) by nastala i u cizinců a 
vlastníků bytů a RD, kde není nikdo přihlášen 
k trvalému pobytu.  Dále by tento zákon měl vyjít 
vstříc obcím ve smyslu výpočtu sazby poplatku, tzn, 
poplatek bude vycházet ze skutečných nákladů obce 
na odpadové hospodářství  - uvažuje se, že horní 
hranice poplatku bude buď zvýšena či dokonce 
nebude zákonně určena vůbec. Výdaje na provoz 
odpadového systému každoročně rostou a jinak tomu 
nebude ani letos (a to i v důsledku změny týkající se 

daně z přidané hodnoty).  Pokud připravovaná novela 
zákona o místních poplatcích dovolí zvýšit místní 
poplatek za svoz komunálního odpadu, lze očekávat, 
že mnoho obcí a měst této možnosti využije a 
poplatek pro následující poplatkové období 2013 
zvýší.  Do výpočtu sazby poplatku se bude ale 
zahrnovat pouze výdaj na netříděný KO (tj. domovní 
odpad z popelnic) a okruh poplatníků se po novele 
zvětší, takže k dramatickému navýšení poplatku 
nemusí v konečném důsledku dojít.  Do jisté míry 
bude záležet i na občanech, jak důsledně dokáží 
vytřídit, příp. jinak zužitkovat (např. biol. odpad) 
domovní odpad a tím snížit náklady, ze kterých se 
poplatek za KO bude vypočítávat.                                                                                    

OÚ Litvínovice – Majerová Jana 
*************************************************** *************************************************** *** 

MOBILNÍ SBĚR BIOLOGICKÉHO ODPADU 
 

Sběr probíhal v pr ůběhu měsíc ů b řezna a dubna formou p řistavení mobilních 
kontejner ů na jednotlivá stanovišt ě. SEZNAM STANOVIŠŤ je již stabilní a bude 
platit i pro další organizování sb ěru biologického odpadu:  

 

M O K R É :                                                       
- u kone čné MHD (rybní ček) 
- u staré hasi čárny (nádrž) 
- u h řišt ě 
 

Š I N D L O V Y   D V O R Y :   
- hráz rybníka 
- u základní školy 
 

L I T V Í N O V I C E :  
- pod rybníkem (lok. Za Humny)                                        
- v zahrad ě pohostinství „U Zlaté 
stoky“  
-  na parkovišti v zatá čce  
(u zrcadla) 
 

  
 
 
Je nám ovšem moc líto, když i přes snahu obce umožnit 
občanům v průběhu celého roku odkládat bezplatně 
biologický odpad (mobilní sběr – jaro, podzim/skládka 
Švábův Hrádek – celoročně) stejně dochází  k vývozům 
trávy a větví do volné přírody. Nyní se tak bohužel děje 
v Šindlových Dvorech v lokalitě „Pod Lesem – za stokou 
u zahrádek“.  

Sběr organiz uje obec  z d a r m a  
pro ob čany všech t ří částí obce. 

(tj.fyzické osoby), 
V žádném p řípad ě pro podnikatele!  

 

Do budoucna bychom cht ěli d ůrazn ě 
požádat ob čany,  

aby do kontejner ů  neodkládali velké 
větve  - je t řeba je roz řezat na menší !!  

 

Upozor ňujeme, že pokud budou v ětve 
přesahovat nebo kontejner nep ůjde 

uzav řít, v takovém p řípad ě p řestane 
obec svoz organizovat.  
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VYHLÁŠKA  
o prázdninovém provozu MŠ Šindlovy Dvory a MŠ Litvínovice  

MATEŘSKÁ ŠKOLA Šindlovy Dvory  
bude o hlavních prázdninách v provozu takto :  

ČERVENEC : uzavřena  
SRPEN :  13.8. - 31.8.2012  
V provozu bude pouze jedna třída do max. počtu 28 dětí,  
otevřeno denně od 7.00 do 15.00 hod.  
Přednost mají děti zaměstnaných rodičů.  
Mateřská škola Litvínovice bude celé prázdniny uzavřena.  
Rodiče dětí z MŠ Litvínovice mohou využít též provozu v MŠ Š. 
Dvory. 

Základní škola a mateřská škola Šindlovy Dvory 
tel.: 387 203 577   e-mail: ruzickova@zssindlovydvory.cz,   www.zssindlovydvory.cz 

*************************************************** ******************* 

PŘÍSPĚVKY NA POKRAČOVÁNÍ…… 
O chytrém zahradníkovi, aneb jak dosáhnout harmonické přírodní zahrady. 
Díl čtvrtý - Zpravokořeňování a pěstování ze semínek 
Nastalo období sázení stromů. Jsem ráda, že mohu o zpravokořeňování psát právě 
teď, protože jestli dostane šanci na zdravý růst alespoň jeden strom, tak to stálo za 
to. Článek je netradiční a mnozí s ním nebudou souhlasit, ale prosím, zkuste se 
nad ním zamyslet spolu s 3. dílem o roubování.  
Jsou zatím známé 2 metody. Jedna je spíše pro pěstitele. Poradím Vám ten 
jednodušší způsob, jak postavit na vlastní nohy Vaše mladé stromky. Pokud máte 
starší stromy, nebo stromy s roubem vysoko nad zemí s tím už nic nedokážete a 
nechte stromy žít tak, jak jsou. U těch ostatních to jde. TAKŽE:  

Pokud si budete kupovat nové stromečky, tak si kupte  
odrůdu, která Vám vyhovuje, ale aby byla naroubována 
na podnoži co nejníže u kořenů. Zasadíte je přesně 
proti zásadám, co Vám řeknou v zahradnictví, to jest 
roub zasadíte do země. Jestli je to možné tak, aby zem byla ještě cca 5-10 cm 
nad roubem (tam Vám vzniknou pravé kořeny). S pravděpodobností 95% Vám 
naroubovaný vršek pustí vlastní kořeny. Až je bude mít dostatečné, tak se sám 
odpojí od podnože a podnož uhyne. Jak to poznáte? Podle toho, že asi tak 
nejpozději druhým rokem Vám strom buď vůbec nezakvete, nebo jen velice 
málo, protože veškerou sílu dá do tvorby vlastních kořenů. Nelekejte se, je to 
přechodné, neznamená to žádné zplanění stromu. Uvedený stav může trvat až 2 
roky (to znamená, že v daném období nebudete mít žádné nebo jen málo 
plodů). Nebojte se, to jen strom sbírá síly a tvoří vlastní kořeny. Pak Vám už 
poroste do krásy (začne i rychleji růst) a bude plodit dostatečně.  

Co získáte? 
1.    Strom (odrůdu) kterou chcete, ale odolnější proti všemu a na vlastních kořenech 
2.    Strom, který nikdy nemusíte stříhat 
3.    Strom s dostatečným množstvím plodů (mnozí se bojí, že jich bude málo) já zatím překonávám fázi 
tvorby vlastních kořenů, ale od stejně „postižených“   zahradníků, kteří jsou dál, mám potvrzeno, že úroda 
je bohatá 
4.    Strom, který Vám nikdy nebude od podnože obrážet planými výhony 
5.    Strom krásný, ale veliký – proto je to strom (zvažte proto jejich množství na zahradě) 
6.    Strom, který i když v mládí stromu (asi do 6 let stromu) náhodou omylem posekáte, tak Vám znova 
naroste stejný a za pár let (cca 4 roky)  vůbec nepoznáte, že to byl jen useknutý pahýl. 
Pokud máte stromečky čerstvě zasazené (do roka) – můžete je vykopat a zasadit uvedeným způsobem, 
nebo pokud máte roub nízko u země, můžete u stromu navršit kopeček hlíny, kterým roub překryjete. 
Získáte také pravokořenný strom. Jen nezapomeňte. Že Vám možná další 2 roky nezaplodí – je to v 
pořádku. 
Pro úplné odvážlivce mám ještě jeden způsob, jak získat zdravý svobodný strom, ale trvá to 6 -8 let než 
zaplodí (u meruněk a broskví asi za 5 let). 

INFORMACE 
K  ČIŠTĚNÍ  KOMÍNŮ 

V tomto období opět v naší 
obci zajišťuje pravidelné 
kontroly, čištění a revize 
komínů  pan Martin Straka.  
Kdo v loňském roce 
nenahlásil zájem o tyto 
kominické  služby přes OÚ, 
může oslovit kominíka přímo 
na tel. č. 734 333 673. 

OÚ Litvínovice 
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Zasaďte si strom ze semínka. 
Vyberte si plody, které Vám 
chutnají a zasaďte asi 10 
semínek, nejlépe na místo, 
kde bude později růst strom 
(ať ho nemusíte přesazovat a 
ať si zvyká už od mala). 
Klidně všechny semínka 
zasaďte cca 0,5m od sebe, 
označte si místo tyčkou (nebo 
si je můžete ten první rok 
předpěstovat v květináči).Pak 
čekejte, než trochu vyrostou a 
poprvé rozkvetou. Jestli Vám 
rozkvete více než polovina 
stromečků najednou ve 
stejném roce, měli jste štěstí a 
ani jeden nebude planý a 
můžete je rozdávat. Jestli 
Vám zakvetou 2-3 a ostatní 
ne, tak ty co zakvetly, 

vykopejte, nebo pořežte (je nutné do pařezu udělat zářezy, jako když 
krájíte dort na kousky - takhle stromeček zahubíte, jinak by obrazil od 
kořenů - někomu se to může zdát drsné, ale v přírodě to tak někdy 
chodí, stejně by na té hromadě nemohly žít všechny). Proč musíte 
vyhodit právě ty rozkvetlé? Oni jsou to s velikou pravděpodobností 
pláňky - ty jsou nejživotaschopnější a ty my právě nechceme. Ty co 
zakvetou příští rok, tak to jsou právě ty, pro nás nejlepší stromy 
(kvalita plodů i odolnost je vyvážená). Ty co vykvetou ještě až další 
rok, tak ty je potřeba zlikvidovat také (mají velikou úrodu, ale jsou 
choulostivější). Uvedenou metodu jsem ještě zjednodušila, ale zatím 
nemám výsledky ve formě plodů, tak se o ní nebudu zatím zmiňovat 
(zájemcům mohu vysvětlit).  
Pěstování ze semínek má obrovskou výhodu. Je to tak trochu 
dobrodružství - vůbec netušíte, co Vám z toho vyroste, a věřte mi, 
budete se na to těšit. No a ta největší výhoda je, že si můžete uvedenou 
odrůdu pojmenovat, jak chcete (na tu už se nevztahují autorská práva 
šlechtitelů). Takže časem se můžete chlubit např. s jablky se jménem 
Vašich dětí. Naše děti velice bavilo, předpěstovat si strom a tak máme 
nashi hrušku Ríšu a Našinku. 
Přeji Vám hodně krásných zdravých stromů na zahradě, ve kterých se 
budou schovávat ještě i Vaše vnoučata.      

Příště si povíme o podmínkách pro plození u stromů a keřů – opylování …   Adriana Kašparová 
*************************************************** **************************** 

Něco z historie  …….kaple Mokré -  pokračování (6)  
P A M Ě T N Í   K N I H A  Obce  Mokré 

POSLEDNÍ ÚPLNÉ VYSVĚTLENÍ 

Do pamětní knihy byl vložen výkaz, aby se vysvětlily určité nesrovnalosti spojené se vstupními dary na 
výstavbu kaple. Z něho je nyní zcela zřejmé, kteří sedláci se zřekli poplatku za pronájem honitby ve výši 
840 korun, aby umožnili urovnání dluhu za výstavbu kaple. Za tento skutek jim byl ještě jednou vyjádřen 
hluboký dík a přání, aby již pominulo veškeré nepřátelství. Obzvláštní pozornost se doporučuje věnovat 
přiloženému protokolu, který potvrzuje, že předložený účet nákladů na stavbu kaple byl shledán 
právoplatným jak místními zastupiteli, tak také advokátem panem JUDr. Antonínem Jakschem. Zkrátka, 
všechny dosavadní spory by měly být zapomenuty. Poslední slova autora ještě jednou připomínají, že 
společně s bývalým starostou panem Johannem Edelmannem, věrným stoupencem církve, plnil všechny 
povinnosti tak, jak mu přikazovalo jeho svědomí. 
        Pozdrav Bůh! 

Ferdinand Schneider,který s Boží pomocí přestál vše zlé. 
Franz Klauda,  Mathias Seiler 

Wenzel Edelmann,  Johann Edelmann 
Johann Jodl ,  Adalbert------- 

Sepsáno a uzavřeno na věky, Krausgasse N° 805-II, Č.Budějovice, konec dubna 1908 
°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

Těžký běžecký KROS  z Českého  Krumlova do Litvínovic
Když jsme před 13 lety v nultém ročníku 
vymýšleli konečnou podobu dnešní trasy 
běžeckého závodu z Č. Krumlova přes Kleť a 
Kluk do Litvínovic, tak nás nenapadlo, že běh 
nabyde takové popularity mezi sportovci. 
Letos stálo na startu dlouhé trati rekordních 87 
závodníků a k tomu na krátké dalších 9 borců. 
Dnes,  po 12. ročníku, můžeme směle dodat: 
"máme na světě nejtěžší krosový běh v jižních 
Čechách". Právě dokončený ročník nás potěšil 
rekordní účastí 87 závodníků a také 
pokořeným traťovým rekordem. Závodu se 
zúčastnilo také 9 atletů z našich obcí. Vítězný 
David Houska z Rudolfova si poradil s 28 km 
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dlouhou tratí a téměř 852 nastoupanými metry 
za 2 hod. 08,46 minut! V novém traťovém 
rekordu. 
Náš závod budí také pozornost médií dokonce i 
TV.  Již uvažujeme nad dalším ročníkem a 
chceme poskytnout závodníkům a jejich 
doprovodu co nejlepší servis. Také si hrajeme s 
myšlenkou, že na krátké trati vyhlásíme přebor 
hasičů v přespolním běhu. I naši záchranáři 
musí být v dobré kondici.  
Na závěr bych velice rád poděkoval všem, co 
nám při organizaci a pořádání závodu pomáhali. 
A také všem, převážně místním sponzorům.  

Roman Medek 
*************************************************** *************************** 

 Obecní úřad Litvínovice a Motorest Pegast  zve všechny na 
13. ročník soutěže ve vaření kotlíkového guláše, který se 
uskuteční dne 9.6.2012 od 12.00 hodin v zahradě 

pohostinství v Litvínovicích. Pro soutěžící je připraveno 15 varných stanovišť. Zájemci, kteří 
chtějí prověřit svoje kulinářské umění se zaregistrují do 31.5.2012 na OÚ Litvínovice, Šindlovy 
Dvory 22, tel. 387203480, e-mail : podatelna@litvinovice.cz. Zde účastník zaplatí registrační 
poplatek ve výši 100,- Kč. Podmínky soutěže budou zveřejněny na www.litvinovice.cz, 
v pohostinství „U Zlaté stoky“ v Litvínovicích, příp. na vývěskách.  

      s dětskou diskotékou                
      2. června 2012  
      od 14.00 hodin  

              na parkovišti u obecního úřadu v Šindlových Dvorech. 
…………….L I T V Í N O V I C K É    Ž E N Y……………….. 
Litvínovické ženy pro vás  pořádají mnoho kulturních akcí i v tomto roce. Nějaké již proběhly, ale ještě 
jich spoustu pro vás plánujeme. Nabízíme stručný přehled akcí, kterých se můžete v letošním roce 
zúčastnit. 
PŘEHLED AKCÍ v roce 2012 
30.-31.3.    Lajtnovický  bazárek  
30.4.           Čarodějnice 
5.-6.10.      Lajtnovický  bazárek 
3.11.           Zájezd – předvánoční  nákupy  Linz – IKEA a přilehlé   
                   nákupní  Haid centrum                                                                                                                                   
10.11.         Posvícení – hraje  K-KLUB 
2.12.           Adventní  trh  
8.12.           Mikulášská   nadílka- hraje  p. Maxa 

Neváhejte a navštivte naše internetové stránky:  http://litvinovicke-zeny.webnode.cz/ 
Zde naleznete vždy aktuální informace. 

 

Poděkování 
Mateřská škola v Litvínovicích by touto cestou chtěla poděkovat litvínovickým ženám za finanční 
sponzorský dar ve výši 28.858,- Kč – výtěžek z adventních trhů, za který jsme dětem koupili nová 
lehátka, která jsou pěkně barevná, lehká a dětem se na nich dobře spí. Ještě nám zbylo na nové šatní 
skříňky pro děti, které jsou také velmi pěkné, prostorné a barevně sladěné s ostatním nábytkem v MŠ. 
 Za všechny děti z MŠ v Litvínovicích děkuje vedoucí učitelka Bc. Alice Pitrová. 
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Počet obyvatel k 1.1.2012 v naší obci byl 2.229. Z toho mužů 891, žen 936 a dětí 402 (207 
chlapci/195 dívek).  Litvínovice  mají 1.062 obyvatel, Šindlovy Dvory 615 a Mokré 552 
obyvatel. Během loňského roku se přihlásilo do obce 72 osob a odstěhovalo se 41, přírůstek 
nových občánků byl 26 dětí a zemřelo 8 obyvatel z obce. Průměrný věk obyvatel naší obce 
je 36,5 let.                                                                         OÚ Litvínovice – evidence obyvatel  

*************************************************** ***************************  
Informace pro občany o možnosti 
bezplatného řešení sporů s finančními 
institucemi přes státem zřízeným arbitrem : 

 

Mnoho spotřebitelů nemá dostatečné informace o svých právech  a možnostech ochrany a jejich 
prosazování. Institut finančního arbitra byl  v ČR zřízen v roce 2003 a od 1.7.2011 je příslušný 
k rozhodování dalších sporů, tedy i sporů ze spotřebitelského úvěru. Finanční arbitr je zákonem zřízený 
orgán, který bezplatně rozhoduje spory mezi zákazníky (spotřebiteli) a finančními institucemi. Hlavním 
posláním finančního arbitra je zajištění rychlého, bezplatného a efektivního vyřizování sporů mezi občany 
a finančními institucemi, např. :  spor zákazníka s bankou o správnosti zaúčtované platby nebo při zneužití 
platební karty neoprávněnou osobou, spor držitele předplacené karty jízdného s provozovatelem veřejné 
dopravy, spor věřitele o odstoupení od úvěrové smlouvy nebo spor o výši poplatku za předčasné splacení 
úvěru, spor s investiční spol. o správnost účtovaných poplatků.  
Řízení před finančním arbitrem se zahajuje na návrh zákazníka. Návrh lze podat písemně poštou, 
elektronicky (e-mailem opatřeným zaručeným el. podpisem, nebo prostřednictvím datové schránky), 
osobně, či ústně do protokolu v sídle Kanceláře finančního arbitra.  
Občané se mohou na finančního arbitra obracet také s dotazy, které se týkají jeho činnosti. 
K usnadnění podání návrhu je na stránkách finančního arbitra k dispozici formulář : 
www.finarbitr.cz/cs/financni-arbitr-formulare-ke-stazeni.html. včetně vzorového formuláře návrhu. 
Kontakt : Kancelář finančního arbitra, org. složka státu 
Sídlo : Legerova 1581/69, 110 00 Praha 1 
tel.: 257042094 / fax.: 257042089 
e-mail: arbitr@finarbitr.cz 
            www.financniarbitr.cz 
facebook: http://www.facebook.com/FinArbitr  
datová schránka :qr9ab9x  

 
 
Úřední hodiny : 
PO – ČT  : 8.30  -  15.30 hod. 
PÁ   :         8.30  -  14.30 hod.  

°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 
Občanské sdružení Diakonie Broumov ve spolupráci s  Obecním úřadem Litvínovice pořádá 

14. - 18.5.2012 
v zasedací místnosti obecního úřadu 

 
 
 

PO,ST : 8.00 – 17.00 hod. / ÚT, ČT ,PÁ : 8.00 – 13.00 hod. 
� Letního a zimního oblečení /dámské, pánské, dětské/ 
� Lůžkovin, prostěradel, ručníků, utěrek, záclon, Látky - minimálně 1m2,  
                  (prosíme, nedávejte nám odřezky a zbytky látek !) 
� Domácí potřeby - nádobí bílé i černé, skleničky- vše nepoškozené 
� Peří, péřových a vatovaných přikrývek, polštářů a dek 
� Obuv a hračky –nepoškozenou a kompletní 

Věci, které nemůžeme vybírat : 
� ledničky, televize, počítače a jinou elektroniku, matrace, koberce – z ekologických důvodů 
� nábytek, jízdní kola a dětské kočárky - ty se transportem znehodnotí 
� znečištěný a vlhký textil 

Věci prosíme zabalte do igelitových pytlů či krabic, aby se transportem nepoškodily. 
Bližší informace získáte na tel. 387203480 

Děkujeme za Vaši pomoc - www. diakoniebroumov.org, tel. 603287387, 224316800, 224317203 

 

FA  KANCELÁ Ř FINANČNÍHO ARBITRA 
 ORGANIZA ČNÍ SLOŽKA STÁTU 
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AUTOOPRAVNA 

PNEUSERVIS 

 

PROVÁDÍME: 
• Opravy automobilů 
• Opravy motocyklů 
• Montáž tažných zařízení 
• Diagnostika vozidel koncernu VW 
• Pneuservis osobních automobilů a 

malých dodávek 
• Příprava a provedení STK   

 
NAJDETE NÁS 

 
tel: 605439887, 723769795 

 

SLAVÍČEK s.r.o.  
hudební mateřská škola  

s angličtinou 
Rudolfovská 34/64, ,370 01, České Budějovice, 

tel.: +420 73 71 73 218 
hudebni.skolka@gmail.com, 

www.materskahudebniskola.cz, 
Mateřská škola Slavíček zajišťuje celodenní 
program s hudební výchovou a angličtinou.  Pro 
děti je připravena nejen kvalitní pedagogická 
práce s předškolním vzděláváním na vysoké 
úrovni, která je zajištěna zkušenými lektorkami 
a učitelkami, ale i sociální zázemí a zdravotní 
péče. V prostorách velkých 155m2 mají děti k 
dispozici malý taneční sál, jazykovou hernu s 
jídelnou, ložnici a krásné sociální zařízení. Pro 
rodiče a jejich děti jsou připraveny umělecké a 
jazykové kroužky v odpoledních hodinách.  
Mateřská škola Slavíček nabízí příjemné 
prostředí s rodinnou atmosférou, důvěrou, 
tolerancí a zajímavým programem.  

Provozní doba : 7.00 – 17.00 hod. ( ST do 19.00 
hod.) V době všech prázdnin je provoz 

NEPŘETRŽITÝ.  
Více na www.materskahudebniskola.cz, 

Informace podává – Obecní úřad Litvínovice
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-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Obecní úřad Litvínovice, Šindlovy Dvory 22, 370 01 České Budějovice, tel./ fax. 387 203 480, 
e – mail : podatelna@litvinovice.cz,, internetové stránky : www.litvinovice.cz, 

Úřední dny na OÚ : PO, ST:  8.00 – 17.00 hod. / ÚT, ČT, PÁ : 8.00 – 13.00 hod.


